



WinTV-HVR-950 MODEL 1120

Digital and analog TV receiver for your Mac or PC!

An ATSC digital TV and cable TV receiver for both PCs and Macs:

- Includes Hauppauge's WinTV v6 TV application, to watch and record TV on your PC.
- Includes Elgato's EyeTV Lite TV application, to watch and record TV on your Mac.

Un récepteur TV numérique ATSC et câble TV pour PC et Mac:

- Inclure l'application TV Hauppauge WinTV v6, pour regarder et enregistrer la TV sur votre PC.
- Inclure l'application TV Elgato EyeTV Lite, pour regarder et enregistrer la TV sur votre Mac.

WinTV-HVR-950 for your Mac or PC

- Watch high definition ATSC digital TV or analog cable TV on your Mac or PC screen! ATSC HD is the over-the-air high definition TV standard for North America.
- Easy to install: just plug into your USB 2.0 port.
- Digital over-the-air ATSC TV receiver built-in. A portable digital TV antenna is included, to receive digital TV up to 10 miles from a ATSC transmitter.
- Record ATSC digital TV programs to your disk drive using high quality MPEG-2. TV recordings will typically consume 5 Gigabytes of disk space per hour for ATSC high definition.

WinTV-HVR-950 pour votre Mac ou PC

- Regardez la TV numérique ATSC haute définition ou la TV analogique par le câble sur l'écran de votre Mac ou PC! L'ATSC est un nouveau standard de diffusion TV haute définition par les airs en Amérique du Nord.
- Facile à installer: branchez le juste sur port USB 2.0.
- Récepteur TV numérique ATSC par les airs intégrée. Une antenne TV numérique portable est incluse, pour recevoir la TV numérique jusqu'à 10 miles d'un émetteur ATSC.
- Enregistrez les programmes de la TV numérique ATSC sur votre disque dur en qualité native MPEG-2. Les enregistrements TV nécessite typiquement 5 Gigabits d'espace disque par heure pour l'ATSC haute définition.

WinTV-HVR-950 brings over-the-air high definition ATSC digital TV plus analog cable TV to your Mac or PC! Watch and record TV, in a window or full screen with Elgato's EyeTV Lite for Mac's or our Hauppauge WinTV v6 for PCs. Use the scheduler to record your favorite analog or digital TV shows using high quality MPEG-2. Play your TV recordings back to your Mac or PC screen any time.

ATSC high definition digital TV brings you sharper TV with CD quality sound. Watch high definition digital TV at up to 1080i on your screen, and record high-definition digital TV programs to disk in an MPEG-2 format without losing quality.

ATSC digital TV is free-to-air digital TV for North America. ATSC digital TV typically requires an antenna for reception, and is currently broadcast in 200 cities, with over 1500 TV stations.

Note: ATSC TV is NOT digital cable TV or digital satellite TV. WinTV-HVR-950 cannot receive digital cable or digital satellite TV.

WinTV-HVR-950 amène la télévision numérique ATSC haute définition et analogique du câble à votre Mac ou PC!

Regardez et enregistrez la TV dans une fenêtre ou en plein écran avec Elgato's EyeTV Lite pour Mac ou notre Hauppauge WinTV v6 pour PC. Utilisez le scheduler pour enregistrer vos émissions TV analogiques ou numériques favorites en MPEG-2. Jouez les sur l'écran de votre Mac ou PC à tous moments.

La TV numérique haute définition ATSC apporte une image plus nette et un son plus clair. Regardez la TV numérique haute définition jusqu'en 1080i sur votre écran et enregistrez les programmes numériques haute définition sur le disque dur au format MPEG-2 sans perte de qualité.

L'ATSC est le nouveau standard de diffusion de la TV numérique par les airs en Amérique du Nord. La TV numérique ATSC nécessite une antenne pour sa réception, elle est actuellement transmise dans 200 villes, avec plus de 1500 chaînes TV.

Note: La TV numérique ATSC n'est PAS la TV numérique par le câble ou par satellite. La WinTV-HVR-950 ne peut recevoir TV numérique par le câble ou par satellite.

Mac System requirements

Configuration minimale sur Mac

- Apple Mac with Intel processor or PowerPC G5 or faster CPU.
- OS X version 10.4 or later.
- USB 2.0 port (will not work with USB 1.1).
- CD-ROM drive (for Software installation).
- Internet connection (for EPG guide data).

PC System requirements

Configuration minimale sur PC

- 2.8 GHz Intel® P4, 1.8 GHz Centrino, any Core™ Duo or equivalent (or faster).
- Microsoft Windows Vista or XP with Service Pack 2.
- USB 2.0 port (will not work with USB 1.1).
- CD-ROM drive (for Software installation).

Included in this package

Inclus dans la boîte

- WinTV-HVR-950 USB 2.0 TV stick with cable
- TV or ATSC antenna connection.
- USB extension cable.
- Portable TV antenna*.
- Elgato EyeTV Lite on CD.
- WinTV applications on CD.
- Quick Installation Guide.



Hauppauge!

Hauppauge Computer Works, Inc.
91 Cabot Court, Hauppauge, NY 11788 USA
t: 631 434 1600 f: 631 434 3198
www.hauppauge.com